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Communicatieraad 

Donderdag 14 november 2013  

 

Aanwezig Jef Pauwels – Winkel, Jean-Pierre Maes – Gulden Vellekens, Louis Van Roy – ’t Stokt, Cindy 

Lenaerts – HT&D, Patrick Sommen en Eddy Lodewijks – Lokerse Heide, Jacques Van 

Beurden – Vaart, Peter Wouters – Molen-Oost, David Fortuyn – De Smiskens, Bart Cabanier – 

Wobeg, Linda Van Dooren, Jos Dierckx - Boomgaard 

 

Voorzitter: Philippe De Vries 

Stad Turnhout: Jan Govaerts en Irene van de Ven – Communicatie  

Verontschuldigd Schepen Astrid Wittebolle  

 

Agenda  

1.     Goedkeuring vorig verslag 
Wordt zo snel mogelijk achterna gestuurd 

COMMUNICATIETHEMA’S 

  
2.   Bespreking en advies strategisch meerjarenplan  

Het is belangrijk dat de gemeenteraad het strategisch meerjarenplan goedkeurt voor het einde van dit 
jaar. Op basis van de beleidsplanning kent Vlaanderen onze stad de volgende jaren immers meer dan 
15 miljoen euro toe. Daarom vraagt het stadsbestuur bij hoogdringendheid advies van de Buurtraad en 
Communicatieraad. Beide raden vergaderen hiervoor samen. Dit advies moet ontvangen worden ten 
laatste op zondag 17 november 2013.  
U vindt de presentatie en doelstellingen, actieplannen en acties in het Excel-document in bijlage. Dit 
document is van dergelijk gedetailleerde aard, dat het huidig college van burgemeester en schepenen 
deze enkel tot op het actieplanniveau heeft doorgesproken. Gelieve hierbij dus nog enig voorbehoud te 
plaatsen. 
In het eerste tabblad vinden jullie het operationeel kader terug . Doelstellingen, actieplannen en acties 
worden beschreven en gebudgetteerd tot 2019. In het tweede en derde tabblad vinden jullie nog meer 
detail terug in de vorm van toelichtingen en sub-acties onder het actie-niveau.” 

 

MELDINGEN 

Geen meldingen ontvangen van deelnemers. 

        3. Rondvraag 

 

COMMUNICATIETHEMA’S 

Bespreking en advies strategisch meerjarenplan 

Hieronder vindt u het advies dat vanuit de buurt- en communicatieraad aan het college is afgeleverd: 

 

Advies meerjarenplan 2014 - 2019 

Beste heer burgemeester 

Beste dame en heren schepenen 
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Op 14 november 2013 namen de buurtraad en communicatieraad kennis van het ontwerp meerjarenplan 2014 – 

2019 tijdens een gezamenlijke vergadering van beide raden. Bij deze bezorgen wij u ons advies. 

 

De buurtraad en communicatieraad betreuren de bijzonder krappe timing voor het aanleveren van het advies 

over het meerjarenplan. Hierdoor hebben de leden niet voldoende tijd gekregen om het plan volledig en grondig 

door te nemen. 

 

Het advies plaatst een aantal vraagtekens en uit een aantal bekommernissen bij het voorliggende ontwerp 

meerjarenplan 2014-2019. Het document bestaat uit twee delen. In een eerste deel worden globale 

aandachtspunten besproken. Het tweede deel gaat in op een aantal concrete voorstellen/keuzes die in het 

ontwerp meerjarenplan worden voorgesteld. 

 

1. Globale aandachtspunten 

 

• Mobiliteit: de leden van de buurtraad en communicatieraad vinden te weinig concrete keuzes, acties en 
maatregelen terug rond het thema mobiliteit. Meer duidelijkheid over het beleid dat het stadsbestuur 
hieromtrent de volgende jaren zal voeren is noodzakelijk. Er is budget voorzien voor  verschillende 
studies, onderzoeken en bevragingen maar niet voor studies rond prangende mobiliteitsvraagstukken. 

• Financiëel rekenwerk: het valt de buurtraad en de communicatieraad op dat er voor het financiële luik 
vertrokken wordt vanuit verschillende veronderstellingen. Zo wordt er geen rekening gehouden met de 
mogelijkheid dat de invoering van DIFTAR uiteindelijk niet wordt goedgekeurd door de gemeenteraad. 

• Investeringen: er wordt in het ontwerp-meerjarenplan niet verwezen naar de aanleg van 
investeringsreserves. Worden deze voorzien? En indien ja, moeten deze reserves dan ook niet begroot 
en ingepland worden? Bijkomende vraag hieromtrent is of in het ontwerpplan de kosten van 
investeringen (vaste activa) niet gespreid worden over de boekjaren en dus ook zo in de planning 
moeten worden opgenomen (afschrijvingen)? 

 

2. Concrete aandachtspunten 

   

• Zwembad: de buurtraad en communicatieraad zien in het plan graag de beleidskeuzes rond de 
toekomst van het zwembad. 

• Openbare verlichting: wordt er niet geïnvesteerd in de vervanging van de oude energieopslorpende, 
vaak inefficiënte en lichtvervuilende verlichting door energiebesparende verlichting? Als burger word 
men wel aangezet om zo snel mogelijk over te schakelen op energiezuinige lampen die tot 80 % minder 
verbruiken. 

• Inname openbaar domein: er wordt een budget voor takelkosten voorzien indien wagens hinderend 
geparkeerd staan voor werken/verkeer – voorziene uitgaven van 2 500 euro. Zijn hier ook geen 
inkomsten voor de stad aan verbonden? 

• Parkeerruimte, parkeerrouting, parkeersystemen & tarieven: in 2013 werd nog een budget van 6 
655 voor communicatie voorzien. Dit budget wordt geschrapt en de huur parking Hannuit van NMBS 
wordt geraamd op 10 000 euro. De leden van de buurtraad en de communicatieraad zouden het 
betreuren moest vanaf 2014 niets meer voor deze post worden uitgegeven en er ook geen uitbreiding 
kan zijn van de randparkings.  

• Vervangen pv door gas-boete: het systeem van gas-boetes is in het leven geroepen om kleine 
overlast te beperken. In het ontwerpplan ziet men de gas-boete als een middel om meer inkomsten te 
genereren. Een lid van de communicatieraad merkt op dat de uitbreiding van het gas-boetesysteem 
naar bijvoorbeeld verkeersovertredingen niet wenselijk is. 

• Noordelijke ontsluiting: in de meerjaren-budgettering is geen budget voor 
studiewerk/acties/maatregelen rond de Noordelijke ontsluiting voorzien. Toch zijn twee RUP’s wel 
opgenomen die rechtstreeks verband houden met een beslissing rond de Noordelijke ontsluiting. 
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Concreet gaat het over: 
o RUP Begijneveldekens 
o RUP & MER Heizijdse Velden 

Gezien deze beide RUPS afhankelijk zijn van de Noordelijke ontsluiting adviseert de buurtraad en de 
communicatieraad deze dossiers samen te bekijken. 

 

De belangrijkste opmerkingen werden opgenomen in het advies.  

 

Aanvullende vragen en opmerkingen 

V: Wanneer gaat Diftar in voege?  

A: Begin 2015 

 

V: Ik ben er niet van overtuigd dat het Diftar-systeem een besparing gaat zijn. Je gaat meer zwerfvuil en 

sluikstort krijgen.  

A: Je ziet overal dezelfde reactie, dit wordt verwacht, maar er kan geen verband gelegd worden tussen Diftar en 

sluikstort, mits de opvolging van sluikstort goed blijft (GAS). Dit zal de toekomst dan ook moeten uitwijzen.  

 

V: Er staat heel weinig over mobiliteit in het plan.  

A: Mobiliteitsthema’s komen in de Communicatieraad minder aan bod. Maar er zijn uiteraard wel maatregelen die 

mee werden opgenomen.  

 

V: Mobiliteit is zo’n probleem in Turnhout en nu wordt het er bijna als een voetnoot ingezet.  

A: Het is ook zo dat én de deadline én de recente samenstelling van het college ervoor zorgt dat er nu een plan 

klaar ligt, maar nog niet alles volledig is uitgewerkt. Het huiswerk is nu gemaakt, maar uiteraard moeten er de 

komende weken, maanden … nog verder dingen uitgewerkt worden.  

 

V: Kan het plan voor 30 december nog veranderen bijvoorbeeld op het vlak van mobiliteit?  

A: Het plan kan nog aangepast worden, maar verwacht niet dat er voor 30 december een hele oplossing voor 

mobiliteit in het plan zit.  

 

V: Het percentage werklozen is groot in onze stad. Wat zijn de ideeën om in onze stad een mix van 

bewoners te hebben, dus evengoed mensen die kunnen investeren en zo werkgelegenheid bieden? 

 

V: Er is heel wat in gang gestoken rond de mobiliteit in het noorden van Turnhout. Het lijkt alsof dat nu 

allemaal van tafel wordt geveegd.  

A: Dat is niet zo. Het strategisch meerjarenplan is opgebouwd rond 6 thema’s. Het is wel degelijk zo dat het 

noorden van Turnhout onder ‘woon en leef in je stad’ is terug te vinden. Dat zie je ook terug in de excell-sheets.  

 

V: Was Stads TV te duur?  

A: Op zich was dat niet te duur, want we kregen ook een goede prijs van RTV. Maar er wordt gekeken naar de 

middelen en er moest ergens bespaard worden. We wilden niet besparen op de Stadskrant omdat we daar heel 

veel mensen mee bereiken. Ook op de website wilden we niet besparen. We vinden het wel zinvol om verhalen 

via beeld te brengen, maar we gaan daar andere manieren voor zoeken.  

 

V: Gaan wij ook opdraaien voor de kosten van de brandweer?  

A: Er komt een grotere samenwerking met de andere korpsen.  
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De leden van de buurt- en communicatieraad benadrukken dat ze heel weinig tijd hebben gekregen om de excell-

sheets grondig door te nemen. De algemene toelichting van 5 november was daarvoor ook bedoeld.  

 

Voor verslag 

Irene van de Ven  

 

 

 


